
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 9 ze dne 5. 9. 2023 

Č.j. OUR 125/2023                                                                                     Sp. Zn. 101.2.1 A10 

 

  

Místo konání : Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:06 hod.   

Konec jednání :  19:13 hod. 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Petr Pilař,   

                Markéta Alinová, Ing. Bc. Luboš Rejl, Karel Jandík 

                                      

Omluveni: Ing. Martina Krystová 

 

Pořad jednání: 

1. Počet přítomných 6 – zastupitelstvo je usnášeníschopné                                                                                                        

2. Zapisovatel: Bc. Tereza Jansová 

    Ověřovatelé: Markéta Alinová, Karel Jandík 

                          

3. Program  

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 

3. Kontrola usnesení 

4. Dodatek č. 1 – rekonstrukce elektro Škola – Čech Vzduchotechnika 

5. Dodatek č. 1 – osvětlení hřiště s umělým povrchem – Remo Elektra 

6. Vesnice roku – rozdělení odměny 

7. Sport klub – informace o současném stavu 

8. Rozpočtové opatření č. 7 – oprava podlahy ve škole, žádost fotovoltaika, vícepráce 

elektro škola 

9. Různé a diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 6 zastupitelů, Ing. Martina Krystová byla omluvena – zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

Přednesl program jednání a ten byl schválen. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Bc. Tereza Jansová, jako 

ověřovatelé Markéta Alinová a Karel Jandík. Schváleno. 



 

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 

4. Starosta obce předložil ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 14. března 2023 

se společností ČECH VZDUCHOTECHNIKA, s.r.o. Předmětem dodatku je posunutí termínu 

ukončení díla na 20.8.2024 (stavební práce ve škole – budou pokračovat až o prázdninách) 

a navýšení smluvní ceny o 81 736,- Kč bez DPH za provedení víceprací. 

Dodatek smlouvy byl schválen. 

Zároveň starosta obce poděkoval p. Slezákovi za pomoc při obtížích, které vznikly v rámci 

opravy. 

 

5. Starosta obce předložil ke schválení Dodatek č. 1 smlouvy o dílo ze dne 29.3.2023 se 

společností REMO Elektra, s.r.o. Předmětem dodatku je snížení celkové ceny o částku 

30 487,50 Kč z důvodu méněprací (částečná změna tažení kabelů) a posunutí termínu předání 

dokončeného díla do 15.9.2023. 

Dodatek smlouvy byl schválen. 

 

6. Obec Rasošky se zúčastnila soutěže Vesnice roku 2023 a obdržela Cenu hejtmana 

Královéhradeckého kraje za příkladné vedení kronik obce a spolků. Zároveň obec obdržela 

finanční odměnu ve výši 30 000,- Kč. Protože byly oceněny nejen kroniky obce, ale také 

kroniky místních spolků, navrhl starosta finanční odměnu rozdělit rovným dílem jako dar mezi 

4 místní spolky (Myslivecké sdružení Paseky, SDH Rasošky, Zahrádkáři Rasošky, TJ Rasošky 

– každý 7 500,- Kč). Paní Markéta Alinová uvedla, že se společně s Ing. Martinou Krystovou 

a paní Miladou Plíhalovou zúčastnily slavnostního vyhlášení soutěže ve vítězné obci Suchý 

Důl, kde jim byla cena předána hejtmanem Královéhradeckého kraje brig. gen. v. v. Mgr. 

Martinem Červíčkem. Zároveň byly seznámeny s obcí a jejími místními spolky. Obec Suchý 

Důl jistě vyhrála zaslouženě. 

Rozdělení finanční odměny bylo schváleno. 

 

7. Sport klub Rasošky. V červenci byla na podnět nájemce podepsána Dohoda o ukončení 

pronájmu a obcí byl vyhlášen nový Záměr o pronájmu bufetu. V srpnu byl předložen podnět 

na zrušení Dohody o ukončení nájmu, protože nájemce se rozhodl v nájmu pokračovat. Starosta 

uvedl, že obec by měla Sport klub podporovat, protože je v zájmu občanů, aby Sport klub 

fungoval, navíc s dobrými nájemci. Proto bude na příští zastupitelstvo obce připraven Dodatek 

č. 2 ke smlouvě o pronájmu, kde budou upraveny podmínky pronájmu a úhrady spotřeby 

energií. 

Schváleno zrušení dohody o ukončení nájmu ze dne 27.7.2023. 

Schváleno zrušení Záměru pronájmu bufetu ze dne 28.7.2023. 

 

8. Rozpočtové opatření č. 7/2023 zahrnuje navýšení příjmů o finanční odměnu v soutěži 

Vesnice roku 2023 – 30 000,- Kč. Výdaje jsou navýšeny o 180 000,- Kč na rekonstrukci 

podlahy v ZŠ, o 100 000,- Kč na vícepráce při opravě elektroinstalace v ZŠ, o 70 000,- Kč 

na vypracování žádosti na dotaci na FVE, o 7 500,- Kč na dar pro Myslivecké sdružení Paseky, 

o 7 500,- Kč na dar pro SDH Rasošky, o 7 500,- Kč na dar pro Zahrádkáři Rasošky, o 7 500,- 

Kč na dar pro TJ Rasošky. 

Rozpočtové opatření bylo schváleno. 

 

 

 

 



9. Různé a diskuze: 

 

a) Starosta obce uvedl, že členové SDH Rasošky v půlce srpna přivítali nový dopravní 

automobil, který byl 2.9.2023 na hasičských závodech pokřtěn. Na daný automobil obdržela 

obec dotaci ve výši 300 000,- Kč od Královéhradeckého kraje a 450 000,- Kč od MV GŘ HZS 

ČR. Starý hasičský automobil byl v obci přes 36 let. Starosta obce hasičům popřál mnoho 

šťastných kilometrů. 

 

b) Starosta obce informoval, že dne 16.9.2023 se bude v obci konat svoz nebezpečných odpadů 

a také bude přistaven kontejner na velkoobjemový odpad. Z důvodu nepřítomnosti pana 

starosty i místostarosty v tomto dni, byl určen pan Petr Pilař jako dohled této akce. 

 

c) Starosta obce poděkoval za prázdninové kempy pro děti, které pořádali hasiči, škola a TJ 

Rasošky. Také poděkoval místním hasičům za pořádání hasičských závodů O pohár starosty 

obce Rasošky. Kulturnímu výboru poděkoval za pořádání Posvícenského posezení. 

Zahrádkářům poděkoval za úklid na hřbitově. Myslivcům poděkoval za uspořádání 

Mysliveckého dne u příležitosti 60. výročí sloučení spolků. 

 

d) Ing. Bc. Luboš Rejl jako předseda kontrolního výboru uvedl, že byla dokončena kontrola 

písemností a smluv v agendě obecního úřadu. Bylo kontrolováno, zda-li uzavírání smluv časově 

nepředchází schválení zastupitelstvem. Nebyl nalezen žádný případ. Dále byla sledována 

evidence a řešení stížností obyvatel. Tato evidence byla shledána jako nesystémově řešena, kdy 

je kladen přílišný důraz na paměť účetní a pana starosty. Pan starosta k tomuto uvedl, že většina 

sousedských sporů se vyřeší osobní domluvou. Komise kontrolního výboru navrhuje 3 body 

jako řešení, které bude předáno v písemné podobě do kanceláře starosty. Dále byla sledována 

evidence smluv, které obec uzavírá. I u tohoto byla evidence shledána nedostatečně systémově 

řešena a bylo navrženo několik možností následného řešení. Celý zápis z kontroly bude předán 

v písemné podobě do kanceláře starosty a proběhne schůzka z paní účetní, při které budou 

prezentovány možné postupy systémového řešení problému. 

 

e) Starosta obce uvedl, že ohledně podnikatelského záměru postavit FVE v blízkosti naší obce 

nemá obec žádné nové oficiální informace. Pouze neoficiální informace, že od záměru 

společnosti AGRIVOLT mělo být zatím odstoupeno. Zároveň byl p. Syrovátko požádán, aby 

„malou“ FVE přesunul na druhou stranu areálu Beas Agro, tedy dál od osídlené části obce 

Rasošky. P. Syrovátko přislíbil o tomto uvažovat. Dále se s touto problematikou obec obrátila 

na Lesy ČR – jejich odpověď zněla, že o daném záměru nebyli seznámeni, ale v tomto případě 

je potřeba dodržet pouze vzdálenost od lesa zhruba 32 m. Ing. Pavel Pouznar uvedl, že jednal 

ohledně možnosti úpravy územního plánu obce a jako řešení bylo navrhnuto v kapitole I.1.f 

Územního plánu Rasošky změnit text podkapitoly, a to ve všech plochách nezastavěného území 

se vylučuje umisťování výroben a zdrojů energie. Byl vznesen dotaz, jaký je časový plán 

schválení nového územního plánu obce. Ing. Pavel Pouznar odpověděl, že panem Rydvalem 

z odboru Výstavby MěÚ Jaroměř bylo slíbeno svolání veřejného projednávání na konec října. 

Do starého územního plánu již tato úprava dodatkem zahrnout nelze. 

 

f) Proběhla diskuze ohledně snížení rychlosti v ulici, podél rybníku Obecnice. Kdy zejména 

při konání fotbalových utkání jezdí někteří řidiči neúnosně rychle a ohrožují místní obyvatele. 

Po krátké debatě bylo navrženo následující řešení – p. Bek spolu s ostatními obyvateli v dané 

lokalitě navrhnou umístění zpomalovacích retardérů. Následně bude zaslána žádost 

na Dopravní inspektorát Náchod. K odsouhlasení návrhu a omezení rychlosti na 40 km/h. 

 

Marie
Obdélník



g) Proběhla diskuze ohledně častějšího pronájmu zimního stadionu v Jaroměři obcí Rasošky 

na bruslení pro místní občany. Markéta Alinová uvedla, že je s provozovatelem v kontaktu. 

Starosta obce uvedl, že se spojí se starostou obce Vlkov a domluví vyšší četnost pronájmu 

stadionu pro obyvatele obou obcí. 

 

 

Starosta obce poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání.  

 

  



Usnesení č. 9 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 5. 9. 2023 

 

Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1.  Program jednání 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

2.  Zapisovatele i ověřovatele 

Pro – 4, proti – 0, zdržel se – 2  

 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s ČECH VZDUCHOTECHNIKA, s.r.o. 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

4. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s REMO Elektra, s.r.o. 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

5. Rozdělení finanční odměny ze soutěže Vesnice roku 2023 rovným dílem mezi 4 místní 

spolky formou daru 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

6. Zrušení dohody o ukončení nájmu bufetu s Ivetou Jandíkovou 

 Pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 

7. Zrušení Záměru pronájmu bufetu ve sportovním zařízení obce Rasošky 

 Pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 

8. Rozpočtové opatření č. 7/2023 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje:    

 

 

III.       Zastupitelstvo ukládá:     

                                                      

 

IV.  Zastupitelstvo bere na vědomí:  

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek …………………… 

 

Ověřovatelé : Markéta Alinová    ……………………... 

 

                      Karel Jandík                    ……………………… 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 7. 9. 2023 

 

Bc. Tereza Jansová ………………… 


